



Material and Procurement Services / Services du matériel et des acquisitions  
Procurement Hub – Fredericton / Centre d'approvisionnement – bureau de Fredericton  
301 Bishop Drive / 301, allée Bishop  
Fredericton (N-B) E3C 2M6

**F5211-190510**

January 24 / 24 janvier, 2020

**Subject/ Object: REQUEST FOR PROPOSAL / DEMANDE DE PROPOSITION**

**ADDENDUM #1 / ADDENDA N° 1**

Further to the above- mentioned Request for Proposal documentation previously forwarded to your firm, Addendum (#1) is hereby issued.

Pour faire suite à la documentation d'accompagnement de l'appel d'offres susmentionné transmise à votre entreprise, l'Addenda n° 1 est émis.

**Questions and Answers / Questions et réponses:**

**Question 1: Incumbent**

Would you consider a satellite-based option using 30cm imagery?

**Answer 1:**

We would not consider satellite based imagery. We require the work done to follow the standardized Shorezone methodology. This is explained in the statement of work. The imagery we need done must be in specific weather conditions (including no clouds) and must be done at lowest low tide. Satellite imagery cannot guarantee the conditions. As well, satellite imagery does not have the same level of biological detail (e.g. to delineate and map biobands) as imagery collected using the Shorezone protocol and is not compatible with Shorezone imagery already collected.

**Question 1: Titulaire**

Envisageriez-vous une option par satellite utilisant des images de 30 cm?

**Réponse 1:**

Nous ne considérerions pas l'imagerie satellitaire. Nous avons besoin du travail effectué pour suivre la méthodologie standardisée de Shorezone. Ceci est expliqué dans l'énoncé des travaux. Les images que nous devons faire doivent être dans des conditions météorologiques spécifiques (y compris sans nuages) et doivent être faites à marée basse la plus basse. L'imagerie satellite ne peut garantir les conditions. De plus, l'imagerie satellite n'a pas le même niveau de détails biologiques (p. Ex. Pour délimiter et cartographier les biobandes) que l'imagerie collectée à l'aide du protocole Shorezone et n'est pas compatible avec l'imagerie Shorezone déjà collectée.